
OBEC RUDOLTICE 
Zastupitelstvo obce Rudoltice 
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Počet příloh: 1 
Počet listů příloh: 1 
Spisový znak: 101.2.1 

 
ZÁPIS 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Rudoltice, 
konaného dne 6. 5. 2019 od 19.00 hod. 

Nezveřejněné části tohoto zápisu (iniciály, popř. XXX)  
jsou pro občany k nahlédnutí v písemném vyhotovení zápisu na obecním úřadu. 

Nedílnou součástí zápisu jsou přílohy – dokumenty, jež jsou na zasedáních citovány. 
 
Program: 
 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci 

Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
4) Prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
5) Prodej části p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
6) Různé 
7) Diskuse 
 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Starosta obce konstatoval, že informace o konání zasedání vč. návrhu programu byla na fyzické úřední 
desce zveřejněna po dobu nejméně 7 dní. Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce  
a zasedání tak bylo řádně svoláno.  
 
Dle prezenční listiny je přítomno 14 členů zastupitelstva (z celkového počtu 15 členů zastupitelstva), 
takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Omluven je zastupitel Petr Duba. 
 
Mimo prezenční listinu je přítomna vážená veřejnost. 
 
Starosta obce oznámil pořízení audiozáznamu pro potřebu vyhotovení zápisu. 
 
Starosta obce dále seznámil přítomné s tím, že pořízení audiozáznamu písemně oznámil také p. V., 
audiozáznam bude pořizován pravidelně na každém zasedání. Starosta obce upozornil, že s takto získaným 
záznamem musí být při jeho zveřejňování nakládáno v mezích zákona o ochraně osobních údajů. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 
 
Navrhuji zapisovatelem paní Michaelu Jurajdovou a ověřovateli pana Miloslava Šrámka a pana Daniela 
Žáčka. 



 
Návrh usnesení č. ZO/1/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice určuje ověřovateli zápisu pana Miloslava Šrámka a pana Daniela Žáčka  
a zapisovatelkou Michaelu Jurajdovou. 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   14 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:   0 

Návrh usnesení byl schválen. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2) Schválení programu 
 
Starosta obce přistoupil k jednání o programu zasedání a navrhl do již zveřejněného programu doplnit bod: 
6) Žádost o poskytnutí dotace na výstavbu hasičské zbrojnice v obci Rudoltice 
 
Místostarostka obce uvedla, že zastupitelé Mgr. Tomáš Kolomý a Ing. Vilém Jílek zaslali žádosti  
o zařazení 2 bodů do programu jednání, a to: 
- Zřízení úsekového měření rychlosti v obci Rudoltice na silnici I. třídy, 
- Seznámení členů zastupitelstva obce s výsledky veřejné ankety „Podpora projektů na výstavbu krytého 
bazénu, sportovních hřišť a nové hasičské zbrojnice“. 
 
Zastupitel T. Kolomý upozornil, že žádosti o zařazení bodů byly obecnímu úřadu zaslány v dostatečném 
časovém předstihu a měly tak být zařazeny již do programu, který byl zveřejněn před zasedáním 
zastupitelstva na úřední desce. 
Starosta obce sdělil, že program zveřejněný na úřední desce před zasedáním zastupitelstva není konečnou 
verzí programu a může být měněn a doplňován. O konečné verzi programu je vždy rozhodováno až na 
zasedání zastupitelstva, kdy je o něm hlasováno. 
 
Zastupitelé T. Kolomý a Jílek navrhují, aby jimi navrhované body byly projednány samostatně. 
 

Návrh usnesení č. ZO/2/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci 

Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
4) Prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
5) Prodej části p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
6) Žádost o poskytnutí dotace na výstavbu hasičské zbrojnice v obci Rudoltice 
7) Zřízení úsekového měření rychlosti v obci Rudoltice na silnici I. třídy 
8) Výsledky veřejné ankety „Podpora projektů na výstavbu krytého bazénu, sportovních hřišť a nové 

hasičské zbrojnice“ 
9) Různé 
10) Diskuse 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   6 (Málek, Kohoutová, Kolomý T., Jílek, 
Samek, Žáček) 
PROTI:   6 
ZDRŽEL SE:   2 (Suchý, Řehoř) 

Návrh usnesení nebyl schválen. 
 
Starosta obce navrhl, zahrnout body navrhované zastupiteli T. Kolomým a Jílkem pod bod č. 6) Různé. 



 

Návrh usnesení č. ZO/2/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci 

Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
4) Prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
5) Prodej části p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
6) Žádost o poskytnutí dotace na výstavbu hasičské zbrojnice v obci Rudoltice 
7) Různé 
8) Diskuse 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   10 
PROTI:   4 (Málek, Kohoutová, Kolomý T., Jílek) 
ZDRŽEL SE:   0 

Návrh usnesení byl schválen. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

3) Žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba multifunkčního sportovního hřiště  
na 1. sídlišti v obci Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 

 
Starosta obce sdělil, že obec odeslala dne 28. 2. 2019 žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba 
multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. 
Rudoltice u Lanškrouna z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova vyhlášené Ministerstvem pro 
místní rozvoj v rámci dotačního titulu Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku. 
Jelikož zastupitelstvo na svém zasedání dne 11. 2. 2019 schválilo čerpání z dotačního titulu Podpora 
obnovy sportovní infrastruktury, který byl určený pouze pro školní hřiště, je nutné usnesení  
č. ZO/5C/11/2/2019 revokovat a schválit jej opětovně se správným názvem dotačního titulu Podpora 
budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku. 
 
Zastupitel Jílek upozornil na chyby v předložené žádosti o poskytnutí dotace: 
- chybně uvedena lokalita akce, 
- chybně uvedena adresa kontaktní osoby, 
- uvedeno, že hřiště bude uzamčeno, 
- požadována dotace 5 mil. Kč avšak dotační titul je vypsán na 3 mil. Kč. 
Zastupitel Jílek se domnívá, na základě svých zkušeností se získáváním dotací, že na základě takové 
žádosti nám nemůže být dotace poskytnuta a dále uvedl, že o dotaci by mohla bez problému žádat sama 
obec, aniž by využila služeb nějaké firmy. Dle jeho názoru firma, která žádost zpracovala, odvedla velmi 
špatnou práci. Rozhodně taková žádost nedělá dobré renomé naší obci. Již podruhé byl předložen  
ke schválení dokument s takovými chybami a je přesvědčen o tom, že na základě takových podkladů přece 
není možné rozhodovat, natož takovou žádost schválit. 
 
Starosta obce uvedl, že v případě uvedených chyb se jednalo o administrativní chyby (překlepy). 
Nedomnívá se, že na základě těchto chyb by nám neměla být dotace poskytnuta. Dále podotknul, že 
v žádosti je uvedeno, že hřiště bude uzamykatelné, nikoli, že bude uzamčeno. 
 
Místostarostka obce uvedla, že žádost o dotaci byla sepisována na poslední chvíli a nebyl tak dostatek času 
k důkladné kontrole a tudíž nebyly objeveny uvedené administrativní chyby, což nikoho samozřejmě 
neomlouvá. Chyby byly konzultovány se zástupcem firmy, která žádost sepisovala a ten sdělil, že tyto 
chyby by neměly být překážkou pro získání dotace. Pokud to bude potřeba, poskytovatel dotace vyzve 
obec k nápravě. 
 



Návrh usnesení č. ZO/3/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice revokuje usnesení číslo Návrh usnesení č. ZO/5C/11/2/2019. 
 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, podání Žádosti  
o podporu na realizaci projektu „Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci 
Rudoltice“ na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna v rámci vyhlášené Výzvy k podávání 
žádostí o poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova vyhlášené 
Ministerstvem pro místní rozvoj podávané v rámci dotačního titulu Podpora budování a obnovy míst 
aktivního a pasivního odpočinku. 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   10 
PROTI:   3 (Málek, Kohoutová, Jílek) 
ZDRŽEL SE:   1 (Kolomý T.) 

Návrh usnesení byl schválen. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

4) Prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
 
Pan M. Š. má zájem od obce odkoupit p. p. č. 3451/2, která je součástí bývalého náhonu k mlýnu, jenž je 
postupně rozprodáván zájemcům, kterým protíná zahrady. Stejně tak tomu je i v případě pana Š. 
 
Návrh usnesení č. ZO/4/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice bere na vědomí zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice  
u Lanškrouna na úřední desce Obecního úřadu Rudoltice ve dnech 4.4.2019 – 22.4.2019. 
 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna o celkové 
výměře 512 m2 panu M. Š., trvale bytem XXX, za celkovou kupní cenu ve výši 17.920,- Kč stanovenou dle 
odst. 1 písm. a) ceníku obce Rudoltice schváleného zastupitelstvem obce dne 23.11.2015, a to 35,- Kč/m2. 
 
Zastupitelstvo obce Rudoltice pověřuje obecní úřad k vyhotovení kupní smlouvy a starostu obce k jejímu 
podpisu. 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   14 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:   0 

Návrh usnesení byl schválen. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

5) Prodej části p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
 
Pan J. F. a paní R. S. mají zájem od obce odkoupit část p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna, 
z důvodu, že dotyčnou část parcely dlouhodobě využívají a je součástí jejich oplocené zahrady. P. p. č. 
3247/2 tvoří místní komunikaci, prodej části tohoto pozemku neohrozí funkčnost komunikace.  
 
Návrh usnesení č. ZO/5/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice bere na vědomí zveřejnění záměru prodeje části p. p. č. 3247/2 (nově dle GP 
součást p. p. č. 824) v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna na úřední desce Obecního úřadu Rudoltice ve dnech  
4. 4. 2019 – 22. 4. 2019. 
 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje prodej části p. p. č. 3247/2 (nově dle GP součást p. p. č. 824) v k. ú. 
Rudoltice u Lanškrouna o celkové výměře 155 m2 panu J. F. a paní R. S., oba trvale bytem XXX, za 
celkovou kupní cenu ve výši 5.425,- Kč stanovenou dle odst. 1 písm. a) ceníku obce Rudoltice schváleného 
zastupitelstvem obce dne 23. 11. 2015, a to 35,- Kč/m2. 



 
Zastupitelstvo obce Rudoltice pověřuje obecní úřad k vyhotovení kupní smlouvy a starostu obce k jejímu 
podpisu. 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   14 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:   0 

Návrh usnesení byl schválen. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

6) Žádost o poskytnutí dotace na výstavbu hasičské zbrojnice v obci Rudoltice 
 
Starosta obce sdělil, že se vyskytla možnost získat v roce 2020 dotaci na případnou výstavbu hasičské 
zbrojnice a proto navrhl zařadit tento bod na dnešní program jednání, aby mohla být žádost podána. 
Minimální výše podpory činí 450 tis. Kč, maximální výše podpory pak cca 4,5 mil. Kč. 
 
Zastupitel T. Kolomý se domnívá, že se jedná opět o nesmyslně předložený návrh. Z 26 možných bodů 
ohodnocení obec získá max. 3-4 body. Nemá, nic proti dotacím a bylo by to skvělé, kdyby se podařilo 
dotaci získat. Vyhodí se ale jen dalších 20 tis. Kč za zpracování žádosti a šance na získání dotace je 
minimální. 
 
Zastupitel Řehoř upozornil, že zpracování dotace nebude obec stát žádné peníze, úhrada za zpracování 
proběhne pouze v případě, že obec dotaci získá. 
 
Starosta obce a místostarostka obce jsou přesvědčeni o tom, že by byla škoda žádost nepodat vůbec, i když 
je šance tak nízká, navíc když zpracování žádosti nás v případě neúspěchu nebude stát žádné finance. 
 
Návrh usnesení č. ZO/6/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, podání žádosti  
o poskytnutí účelové dotace na výstavbu požární zbrojnice na p. p. č. 688/9 a 688/11 v k. ú. Rudoltice  
u Lanškrouna v rámci vyhlášeného programu Účelové investiční dotace pro jednotky sboru dobrovolných 
hasičů obcí 2020, č. JSDH V3 2020, vyhlášené Ministerstvem vnitra, generální ředitelství Hasičského 
záchranného sboru České republiky. 
 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy mezi Obcí Rudoltice a Ing. Jakubem Károu  
se sídlem Arménská 1359/3, Vršovice, Praha 10, IČ 0568642, jejímž předmětem je zpracování žádosti  
o dotaci na akci „MV-GŘ HZS ČR: výstavba nové požární zbrojnice Rudoltice“ v celkové výši 20.000,- Kč 
přičemž k úhradě finanční částky dojde v případě přiznání dotace Řídícím výborem Ministerstva vnitra 
České republiky, a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu. 
 

Hlasování o návrhu usnesení: 
PRO:   12 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:   2 (T. Kolomý, Jílek) 

Návrh usnesení byl schválen. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

7) Různé 
 
Zřízení úsekového měření rychlosti v obci Rudoltice na silnici I. třídy 
Místostarostka obce sdělila, že byla telefonicky dotázána obec Třebovice, která má zřízeno úsekové měření 
rychlosti ve své obci. Starosta Třebovic sdělil způsob provozu a zkušenosti s pořízením radaru. Dále  
17. dubna 2019 byla oslovena Policie ČR v Ústí nad Orlicí, která s úsekovým měřením rychlosti souhlasí, 
měřit rychlost jízdy však může pouze Policie ČR nebo městská policie. Dále byla obci zaslána statistika  



o nehodovosti v úseku silnice 1. třídy nacházejícím se na katastru naší obce. 
Jako další krok byla oslovena jedna z dodavatelských společností, aby nás seznámila s postupem zřízení 
radarových měřičů, s jejich typy a případně cenovými možnostmi. Radary je možné odkoupit nebo je mít 
v nájmu, co je však nejdůležitější, s provozem musí souhlasit město Lanškroun, které má zřízeno městskou 
policii, a který bude investorem. Město Lanškroun zatím z časových důvodů osloveno nebylo. 
 
Zastupitel T. Kolomý k tématu doplnil, že z informací taktéž od starosty obce Třebovice ví, že jejich 
situace je obdobná jako v naší obci. Skrz vesnici vede komunikace, kudy vozidla projíždí, jiná vozidla 
z komunikace sjíždí a ostatní na komunikaci vjíždí, samozřejmě občané komunikaci přecházejí. Dle jeho 
slov jsou občané obce spokojeni, provoz se zpomalil a je radar nijak neobtěžuje, jelikož radar mají 
nastaven tak, že rozhodná je průměrná rychlost po průjezdu obcí tzn. že občané obce, kteří odbočí  
ve vesnici, pokutováni nejsou. 
 
Zastupitel Šrámek se dotazoval na ekonomickou stránku věci. Zastupitel T. Kolomý citoval informace  
ze své žádosti, kterou předložil jako návrh na zařazení tohoto bodu do programu jednání zastupitelstva: 
 
Obec Třebovice: 
Agendu zabezpečuje Město Česká Třebová, cena radaru 1,5 mil. Kč, roční cena za údržbu – hradí obec, 
110 tis. Kč. 

Období 16.5.2017 – 16.5.2018 
Příjmy: celkem 4,3 mil. Kč za předpokladu úspěšného vymáhání všech pohledávek, z toho 4 mil. Kč 
zaplaceny. 

Náklady: Dle dohody s městem, 4,5 mil. Kč – kromě nákladů na lidské zdroje – mzdy pro 5 zaměstnanců,  
i přestavba budovy, vznik nového oddělení, vybavení nábytkem a technikou. 

Příjem do obecního rozpočtu: 200 tis. Kč, v dalším období to bude více, protože náklady města budou už 
jen na lidské zdroje – mzdy. 

Období 16.5.2018 – 11.12.2018 
Příjmy: zaplaceno 2,1 mil. Kč. 
 
Město Dobříš 
Agendu zabezpečuje samo město, cena radaru 1,6 mil. Kč 

Období 1.2.2016 – 31.12.2016 
Příjmy: celkem 7 mil. Kč za předpokladu úspěšného vymáhání všech pohledávek, z toho 5,8 mil. Kč 
zaplaceny. 

Náklady: paušální měsíční platba na údržbu a mzdy (2 zaměstnanci) 47 tis. Kč. 

Příjem do obecního rozpočtu: 6,5 mil. Kč. 
 
Místostarostka obce sdělila, že od dodavatelské firmy ví, že po čase si řidiči na radar zvyknou a pokut 
ubyde, což je samozřejmě dobře, nejsou ale pak zisky z pokut a záleží na nákladech na provoz. Na což ji 
zastupitel Jílek odvětil, že je důležité si říci, zda jde o bezpečnost občanů či o výdělek. Myslí si, že situace 
v této části obce je neúnosná, nejde jenom o přechod této komunikace ale např. i o výjezd vozidel 
z vesnice, kdy dochází ke kolizím s rychle projíždějícími vozidly. 
 
Zastupitel Málek se dotázal, jak tedy občanům pomoci, když zpomalovací ostrůvek dopravní policie 
nepovolí. Odpověděl mu starosta obce, že ostrůvek s přechodem policie povolí až v okamžiku, kdy bude 
dokončen chodník. Přechod musí začínat a končit chodníkem. Dle jeho názoru bude mít přechod 
s ostrůvkem větší efekt než radar. 
Zastupitel Málek se domnívá, že přechod bude stejně nebezpečný, když tam vozidla budou jezdit tak 
rychle. Starosta obce uvedl, že kromě přechodu tam bude muset být i ostrůvek, jelikož přechod bude 
poměrně dlouhý, samozřejmě bude přechod osvětlený. Starosta obce bude radě obce navrhovat, aby byl 
osloven projektant, který navrhne další kus chodníku na protější straně vozovky a zároveň navrhne přechod 
vč. ostrůvku. Toto zde nemohlo být doposud realizováno, neboť zde není ani na jedné straně chodník. 



Zastupitel Jílek navrhuje, aby se zjistilo, jaký názor by na celou věc mělo město Lanškroun. Starosta obce 
mu odvětil, že toto rozhodnutí je na něm a radě obce. S tímto názorem zastupitel Jílek nesouhlasil. Je 
přesvědčen o tom, že zastupitelé jsou voleni občany a měli by zastupovat jejich názory a o každém návrhu 
zastupitele by mělo být jednáno, rozhodováno a hlasováno. Zastupitelé nemohou přece být v područí 
jednoho člověka. Vyslovil svůj nesouhlas s jednáním starosty obce a vytknul mu, že není přístupen diskuzi. 
 
Do debaty se zapojil zastupitel Šrámek, uvedl, že obec přece tuto problematiku řešila a nebylo to tak, že by 
se kvůli tomu, že se jedná o návrh zastupitele T. Kolomého a Jílka, celá věc „zametla pod stůl“. S tím 
zastupitel Jílek nesouhlasil, uvedl, že místostarostka pouze citovala to, co zastupitel T. Kolomý uvedl 
v žádosti o zařazení tohoto bodu do programu jednání. K tomuto tvrzení místostarostka Kobzová uvedla, že 
to není pravda, tento problém již rozebírala na svém zasedání rada obce a ona byla pověřena usnesením 
rady obce, aby zjistila v této věci další podrobnosti. Bohužel již z časových důvodů nedošlo na to, aby 
starosta zaslat žádost městu Lanškroun. To však neznamená, že k tomu nedojde. Zastupitel Jílek se 
nedomnívá, že by v této věci měl rozhodovat starosta obce. Místostarostka obce mu odpověděla, že v této 
věci je kompetentní rada obce, její tvrzení doplnil starosta obce a uvedl, že případnou žádost skutečně musí 
podepsat on. 
 
Zastupitel Jílek s tvrzením starosty a místostarostky obce nesouhlasil. Dále uvedl, že dalším navrhovaným 
bodem k projednání byly výsledky veřejné ankety „Podpora projektů na výstavbu krytého bazénu, 
sportovních hřišť a nové hasičské zbrojnice“. Cílem ankety nebylo proti něčemu zásadně bojovat, ale 
rozvířit diskuzi mezi občany o tom, co si myslí, co by se mělo a nebo nemuselo budovat. Předpokládá však, 
že další debata je bezpředmětná, protože to co vymyslí rada obce, to bude a názor všech ostatních není 
podstatný. Místostarostka obce mu odpověděla, že je to v podstatě pravda, protože členové rady byly do 
této funkce zvolení a mají právo v těchto věcech rozhodovat. 
 
Zastupitel Jílek si myslí, že zastupitelé jsou od toho, aby naslouchali občanům, prezentovali jejich názory 
na jednání zastupitelstva a o problémech diskutovali se všemi členy zastupitelstva, v naší obci je to však 
jinak, tady vzniklá většina rozhoduje o všem. 
K tomu starosta obce uvedl, že každý zastupitel může hlasovat podle sebe a svého názoru a pokud má 
někdo ze zastupitelů pocit, že by někomu přikazoval, jak mám hlasovat, ať se klidně vyjádří. Starosta obce 
si není vědom, že by k něčemu takovému docházelo, a to že se více zastupitelů přikloní k jednomu názoru, 
to k demokracii patří. 
Zastupitel Jílek na konci diskuze k tomu bodu sdělil, že dochází k hlasování, ale nedochází k diskuzi. Pár 
dní před zasedáním jsou zastupitelům předloženy poklady, které jsou navíc chybné a následně už dochází 
pouze ke slepému hlasování a tak by to dle jeho názoru rozhodně fungovat nemělo. 
 
Ve 20.00 hod. odešel zastupitel T. Kolomý. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

8) Diskuse 
 
Zastupitel Málek se dotázal, zda je uvažováno o rozšíření veřejného osvětlení v některých částech obce. 
Vím min. o dvou lokalitách, kde by bylo potřeba situaci řešit, a to od komunikace k domu manželů 
Antlových a dále od mého domu k domu Svojanovských (u autobusové točny na horním konci obce). 
Odpověděl zastupitel Suchý, že v současnosti jsou zpracovávány projekty pro 3 lokality, a to propojení  
I. a II. sídliště, od komunikace I. třídy směrem ke Kašinom (zadní cesta) a od točny směrem nahoru 
k Samkovým. Bez projektu bohužel realizace možná není a na těchto projektech se již pracuje druhým 
rokem, tyto projekty jsou časově náročné. Na základě dalších podnětů je samozřejmě možné zahájit 
zpracování dalších projektů. 
Zastupitel Šrámek si tyto dva požadavky poznamenal a bude se jimi zabývat. Dále uvedl, že problémy 
s nefunkčním veřejným osvětlením v poslední době, by se již neměli opakovat. Bohužel osvětlení v naší 
obci je již téměř na konci své životnosti, ale provedli se nějaké úpravy a vše by již mělo fungovat. 
 
Zastupitel Málek se dále dotazoval na studii k nové hasičské zbrojnici, zda zůstala v původní verzi. 
Odpověděl starosta obce, že studie je součástí žádosti o poskytnutí dotace a zůstala v navrhovaném znění. 



Jediné, co by se budovat nemuselo, je jedna garáž. Domnívá se však, že v ceně toho projektu, to není nijak 
zvlášť rozhodující a nevidí důvod, proč návrh upravovat resp. úprava by možná byla, ale pak by se již 
nejednalo o hasičskou zbrojnici ale např. klubovnu pro hasiče. 
K tomu zastupitel Málek uvedl, že zastupitel T. Kolomý se domníval, že pokud by byla zbrojnice 
navrhována menší, mohl by být projekt průchodnější. Starosta obce uvedl, že studie byla upravena dle 
pravidel, která pro místní hasiče platí, je tam vše, co by být mělo a musí. 
 
Zastupitel Bartoš se dotazoval, jak pokračuje jednání ve věci oprav mostků přes potok v obci. 
Odpověděl starosta obce, že se vyřizuje stavební povolení, v současnosti došlo ke zdržení s ohledem na 
spor mezi Povodím ČR a Správou a údržbou silnice kvůli typu zábradlí (rozebíratelné x pevné). Starosta 
obce přislíbil, že se bude v této věci informovat a zjistí, jak se jednání posunulo. 
 
Z řad veřejnosti byly vzneseny tyto dotazy: 

- Oprava překopané komunikace naproti ZŠ (pod farou) 
Odpověděl starosta obce, že komunikace byla překopána v souvislosti se zbudováním kanalizace. 
Komunikace bude opravena po zbudování chodníku. Neví, zda k tomu dojde již letos, ale 
samozřejmě se s touto opravou počítá. 

- Zřízení úsekového měření rychlosti v obci 
Starosta a místostarostka obce a zastupitel Šrámek se domnívají, že přechod pro chodce 
s ostrůvkem tj. mechanická zábrana bude účinnější než úsekové měření. 
Přítomní občané, kteří se zapojili do diskuze, naopak souhlasili s návrhem úsekového měření v této 
části obce zavést. Nedomnívají se, že by přechod pro chodce s ostrůvkem dopravní situaci vyřešil, 
nedošlo by k požadovanému zpomalení vozidel. Dále podpořili tvrzení zastupitele Jílka, že 
problémem není pouze přechod chodců přes vozovku, ale také výjezd vozidel z vesnice či ze dvou 
uliček směrem od Lukové (u bývalé hospody a od prodejny motocyklů). Dále upozornili, že 
přechod pro chodce pouze na jedné straně vozovky (směrem na Lanškroun) vyřeší situaci jen pro 
část obyvatel žijících v této lokalitě. 
Po diskuzi mezi veřejností a zastupiteli o možných řešeních dopravní situace v této části obce (dva 
přechody, kombinace přechodu a úsekového měření, jednání s dopravním expertem ohledně 
zpomalení provozu atd.) zastupitel Suchý přislíbil, že se bude této problematice věnovat a vyvolá 
jednání v této věci na některém ze zasedání rady obce (vč. jednání o zřízení úsekového měření 
s městem Lanškroun). 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Skončeno v 20.25 hod. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 13.05.2019. 
 
Zapsala: Michaela Jurajdová 
 
Mgr. Ivo Kolomý 
starosta obce 
 
 
Ověřili: Miloslav Šrámek  ………………………………… 
 
   Daniel Žáček  ………………………………… 



Usnesení zastupitelstva obce č. OZ/6/5/2019 
 
Usnesení č. ZO/1/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice určuje ověřovateli zápisu pana Miloslava Šrámka a pana Daniela Žáčka  
a zapisovatelkou Michaelu Jurajdovou. 

Usnesení č. ZO/2/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Žádost o podporu na realizaci projektu Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci 

Rudoltice na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
4) Prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
5) Prodej části p. p. č. 3247/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna 
6) Žádost o poskytnutí dotace na výstavbu Hasičské zbrojnice v obci Rudoltice 
7) Různé 
8) Diskuse 

Usnesení č. ZO/3/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice revokuje usnesení číslo Návrh usnesení č. ZO/5C/11/2/2019. 

Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, podání Žádosti  
o podporu na realizaci projektu „Výstavba multifunkčního sportovního hřiště na 1. sídlišti v obci 
Rudoltice“ na p. p. č. 1560/2 a 4138/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna v rámci vyhlášené Výzvy k podávání 
žádostí o poskytnutí dotace v roce 2019 z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova vyhlášené 
Ministerstvem pro místní rozvoj podávané v rámci dotačního titulu Podpora budování a obnovy míst 
aktivního a pasivního odpočinku. 

Usnesení č. ZO/4/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice bere na vědomí zveřejnění záměru prodeje p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice  
u Lanškrouna na úřední desce Obecního úřadu Rudoltice ve dnech 4.4.2019 – 22.4.2019. 

Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje prodej p. p. č. 3451/2 v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna o celkové 
výměře 512 m2 panu M. Š., trvale bytem XXX, za celkovou kupní cenu ve výši 17.920,- Kč stanovenou dle 
odst. 1 písm. a) ceníku obce Rudoltice schváleného zastupitelstvem obce dne 23.11.2015, a to 35,- Kč/m2. 

Zastupitelstvo obce Rudoltice pověřuje obecní úřad k vyhotovení kupní smlouvy a starostu obce k jejímu 
podpisu. 

Usnesení č. ZO/5/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice bere na vědomí zveřejnění záměru prodeje části p. p. č. 3247/2 (nově dle GP 
součást p. p. č. 824) v k. ú. Rudoltice u Lanškrouna na úřední desce Obecního úřadu Rudoltice ve dnech  
4. 4. 2019 – 22. 4. 2019. 

Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje prodej části p. p. č. 3247/2 (nově dle GP součást p. p. č. 824) v k. ú. 
Rudoltice u Lanškrouna o celkové výměře 155 m2 panu J. F. a paní R. S., oba trvale bytem XXX, za 
celkovou kupní cenu ve výši 5.425,- Kč stanovenou dle odst. 1 písm. a) ceníku obce Rudoltice schváleného 
zastupitelstvem obce dne 23. 11. 2015, a to 35,- Kč/m2. 

Zastupitelstvo obce Rudoltice pověřuje obecní úřad k vyhotovení kupní smlouvy a starostu obce k jejímu 
podpisu. 

Usnesení č. ZO/6/6/5/2019 
Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, podání žádosti  
o poskytnutí účelové dotace na výstavbu požární zbrojnice na p. p. č. 688/9 a 688/11 v k. ú. Rudoltice  
u Lanškrouna v rámci vyhlášeného programu Účelové investiční dotace pro jednotky sboru dobrovolných 
hasičů obcí 2020, č. JSDH V3 2020, vyhlášené Ministerstvem vnitra, generální ředitelství Hasičského 
záchranného sboru České republiky. 



Zastupitelstvo obce Rudoltice schvaluje uzavření Smlouvy mezi Obcí Rudoltice a Ing. Jakubem Károu  
se sídlem Arménská 1359/3, Vršovice, Praha 10, IČ 0568642, jejímž předmětem je zpracování žádosti  
o dotaci na akci „MV-GŘ HZS ČR: výstavba nové požární zbrojnice Rudoltice“ v celkové výši 20.000,- Kč 
přičemž k úhradě finanční částky dojde v případě přiznání dotace Řídícím výborem Ministerstva vnitra 
České republiky, a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu. 
 
 
 
Mgr. Ivo Kolomý, starosta obce 
 
Jolana Kobzová, místostarostka obce 



 

Statistika hlasování zastupitelů v roce 2018/2019 
 

zastupitelé 
 

říjen 
 

 
listopad 

 

 
prosinec 

 

  
PRO PROTI 

ZDRŽEL 
SE 

PRO PROTI 
ZDRŽEL 

SE 
PRO PROTI 

ZDRŽEL 
SE 

Bartoš Roman 10 2 1 --- --- --- 20 0 0 
Duba Petr 11 2 0 --- --- --- 18 0 2 

Havlenová Lenka Mgr. 11 2 0 --- --- --- 20 0 0 
Jílek Vilém Ing. 9 2 2 --- --- --- 17 0 3 
Kobzová Jolana 11 2 0 --- --- --- 19 0 1 
Kohoutová Erika 10 2 1 --- --- --- 19 0 1 
Kolomý Ivo Mgr. 11 2 0 --- --- --- 19 0 1 

Kolomý Tomáš Mgr. 9 2 2 --- --- --- 17 0 3 
Macháčková Marcela Mgr.  10 2 1 --- --- --- 20 0 0 

Málek Jaroslav 10 2 1 --- --- --- 20 0 0 
Řehoř Pavel 10 2 1 --- --- --- 20 0 0 

Samek Pavel Bc. 10 2 1 --- --- --- 20 0 0 
Suchý Jaroslav 11 2 0 --- --- --- 19 0 1 

Šrámek Miloslav 11 2 0 --- --- --- 0 0 0 
Žáček Daniel 10 2 1 --- --- --- 16 0 4 

 



 

zastupitelé 
 

leden 
 

 
únor 

 

 
březen 

 

  PRO PROTI 
ZDRŽEL 

SE 
PRO PROTI 

ZDRŽEL 
SE 

PRO PROTI 
ZDRŽEL 

SE 
Bartoš Roman --- --- --- 7 2 0 --- --- --- 

Duba Petr --- --- --- 7 2 0 --- --- --- 
Havlenová Lenka Mgr. --- --- --- 6 3 0 --- --- --- 

Jílek Vilém Ing. --- --- --- 6 1 2 --- --- --- 
Kobzová Jolana --- --- --- 6 3 0 --- --- --- 
Kohoutová Erika --- --- --- 7 1 1 --- --- --- 
Kolomý Ivo Mgr. --- --- --- 6 3 0 --- --- --- 

Kolomý Tomáš Mgr. --- --- --- 7 1 1 --- --- --- 
Macháčková Marcela Mgr.  --- --- --- 7 2 0 --- --- --- 

Málek Jaroslav --- --- --- 7 1 1 --- --- --- 
Řehoř Pavel --- --- --- 5 2 2 --- --- --- 

Samek Pavel Bc. --- --- --- 7 1 1 --- --- --- 
Suchý Jaroslav --- --- --- 0 0 0 --- --- --- 

Šrámek Miloslav --- --- --- 7 2 0 --- --- --- 
Žáček Daniel --- --- --- 7 1 1 --- --- --- 

 



 

zastupitelé 
 

duben 
 

 
květen 

 
červen 

 

  PRO PROTI 
ZDRŽEL 

SE 
PRO PROTI 

ZDRŽEL 
SE 

PRO PROTI 
ZDRŽEL 

SE 
Bartoš Roman --- --- --- 6 1 0 --- --- --- 

Duba Petr --- --- --- 0 0 0 --- --- --- 
Havlenová Lenka Mgr. --- --- --- 6 1 0 --- --- --- 

Jílek Vilém Ing. --- --- --- 4 2 1 --- --- --- 
Kobzová Jolana --- --- --- 6 1 0 --- --- --- 
Kohoutová Erika --- --- --- 5 2 0 --- --- --- 
Kolomý Ivo Mgr. --- --- --- 6 1 0 --- --- --- 

Kolomý Tomáš Mgr. --- --- --- 4 1 2 --- --- --- 
Macháčková Marcela Mgr.  --- --- --- 6 1 0 --- --- --- 

Málek Jaroslav --- --- --- 5 2 0 --- --- --- 
Řehoř Pavel --- --- --- 6 0 1 --- --- --- 

Samek Pavel Bc. --- --- --- 7 0 0 --- --- --- 
Suchý Jaroslav --- --- --- 6 0 1 --- --- --- 

Šrámek Miloslav --- --- --- 6 1 0 --- --- --- 
Žáček Daniel --- --- --- 7 0 0 --- --- --- 

 



 

zastupitelé 
 

CELKEM ROK 2018 
 

CELKEM ROK 2019 

  PRO PROTI ZDRŽEL SE PRO PROTI ZDŽEL SE 

Bartoš Roman 30 2 1 13 3 0 
Duba Petr 29 2 2 7 2 0 

Havlenová Lenka Mgr. 31 2 0 12 4 0 
Jílek Vilém, Ing. 26 2 5 10 3 3 
Kobzová Jolana 30 2 1 12 4 0 
Kohoutová Erika 29 2 2 12 3 1 
Kolomý Ivo Mgr. 30 2 1 12 4 0 

Kolomý Tomáš Mgr. 26 2 5 11 2 3 
Macháčková Marcela Mgr.  30 2 1 13 3 0 

Málek Jaroslav 30 2 1 12 3 1 
Řehoř Pavel 30 2 1 11 2 3 

Samek Pavel Bc. 30 2 1 14 1 1 
Suchý Jaroslav 30 2 1 6 0 1 

Šrámek Miloslav 11 2 0 13 3 0 
Žáček Daniel 26 2 5 14 1 1 

 
 



Příloha č. 1 
 
Zápisu ze zasedání Zastupitelstva obce Rudoltice dne 6. 5. 2019 
 

PREZENČNÍ LISTINA 
 
 
 
 

Jméno a příjmení 
člena zastupitelstva obce 

Podpis: 

Bartoš Roman přítomen 

Duba Petr omluven 

Havlenová Lenka Mgr. přítomna 

Jílek Vilém Ing. přítomen 

Kobzová Jolana přítomna 

Kohoutová Erika přítomna 

Kolomý Ivo Mgr. přítomen 

Kolomý Tomáš Mgr. přítomen 

Macháčková Marcela Mgr.  přítomna 

Málek Jaroslav přítomen 

Řehoř Pavel přítomen 

Samek Pavel Bc. přítomen 

Suchý Jaroslav přítomen 

Šrámek Miloslav přítomen 

Žáček Daniel přítomen 

 


